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نوشاد بين ۶۰ پينگ پنگ باز برتر جهان
جديدترين رنکينگ فدراسيون جهاني تنيس روي ميز با صعود 
چشمگير برادران عالميان همراه بود. بعد از پايان مسابقات جهاني 
تنيس روي ميز که با صعود ايران به دس��ته يک جهان همراه 
بود، فدراسيون جهاني اين رشته جديدترين رنکينگ ورزشکاران 
را اعلام کرد. همانطور که پيش بيني مي ش��د برادران عالميان 
صعود چشمگيري در رنکينگ جديد داشتند. نوشاد عالميان که 
سهم بزرگي در صعود ايران به دسته اول جهان داشت، با ۱۳ پله 
صعود به رده ۵۹ رس��يد تا جزو ۶۰ نفر برتر اين رش��ته در جهان 
قرار بگيرد. همچنين نيما عالميان با صعود ۱۰ پله اي به رده ۶۹ 
جهان رسيد تا براي اولين بار چنين جايگاهي را تجربه کند. البته 
افشين نوروزي و امين احمديان، ۲ ملي پوش ديگر کشورمان 
س��قوط چند پله اي را تجربه کردند. نوروزي به عنوان کاپيتان 

تيم ملي ايران هم اکنون در رده ۲۸۵ دنيا قرار دارد.

معاون وزير، رييس فدراسيون تيروکمان شد
معاون همگاني وزارت ورزش به عنوان رييس جديد فدراسيون 
تيران��دازي ب��ا کم��ان انتخاب ش��د. در حالي که دوره رياس��ت 
محمدعلي ش��جاعي در فدراس��يون تيراندازي با کمان بيش از 
يک س��ال قبل به اتمام رس��يده بود، بالاخره طلس��م برگزاري 
انتخابات اين فدراس��يون شکس��ته ش��د.  در غياب شجاعي که 
به دليل دوشغله بودن در انتخابات ثبت نام نکرده بود، محسن 
باقريان، حميدرضا بتو، غلامرضا شعباني بهار و منصور عبدي ۴ 
کانديداي حاضر در مجمع انتخاباتي بودند. اين مجمع به رياست 
محمدرضا داورزني معاون وزير ورزش و حضور شاهرخ شهنازي 
به عنوان نماينده کميته ملي المپيک از س��اعت ۱۰ امروز آغاز 
شد.  بعد از راي گيري به عمل آمده غلامرضا شعباني بهار با ۲۹ 
راي از مجموع ۴۴ راي رييس فدراسيون تيروکمان شد. محسن 
باقريان ۱۳راي و حميدرضا بتو ۲ راي کس��ب کردند و منصور 
عبدي نيز رايي به دست نياورد. بدين ترتيب شعباني بهار، معاون 
ورزش همگاني وزارت ورزش به عنوان رييس جديد فدراسيون 
تيراندازي با کمان انتخاب ش��د. او بايد به زودي س��مت خود در 

وزارت ورزش را به فرد ديگري تحويل دهد.

پدر بوکس ايران درگذشت
پيشکس��وت بوک��س ملق��ب به پدر بوکس اي��ران صبح ديروز 
ديده از جهان فرو بس��ت. حس��ن باش��ت باوي، بوکسور سابق 
تي��م مل��ي ايران که اهل گچس��اران بود، صبح ديروز در س��ن 
۹۲ س��الگي درگذش��ت. او در ش��هر دوگنبدان مرکز شهرستان 
گچساران زندگي مي کرد و چندي پيش هم از تنديسي به نام 
اين پيشکس��وت بوکس رونمايي ش��د. اين تنديس به نام پدر 
بوکس ايران در يکي از بوستان هاي شهر گچساران نصب شد 
که البته متاسفانه در کمتر از يک سال خبر تخريب آن به گوش 
رس��يد. حس��ن باش��ت باوي از سال ۱۳۲۳ کار خود را در بوکس 
حرف��ه اي آغ��از کرد و تا س��ال ۱۳۳۷ در رينگ مبارزه مي کرد. 
بع��د از آن ه��م به مربيگ��ري روي آورد. بزرگترين افتخار او در 
س��مت مربيگري حضور در بازي هاي آس��يايي ۱۹۷۴ در تهران 

و کسب عنوان قهرماني در اين مسابقات بود.

پيشخوان

ورزشی

سرمربي تيم ملي مي گويد در زندگي ياد گرفته که درباره مسائلي 
ک��ه تف��اوت ايج��اد نمي کن��د و نمي تواند آنه��ا را کنترل کند بي 

تفاوت باشد.
کارلوس کي روش، س��رمربي تيم   ملي فوتبال ايران در حاش��يه 
تمرين ديروز سه ش��نبه اين تيم در جمع خبرنگاران حاضر ش��د 
و اظهار کرد: س��عي کردم در هفت س��ال گذش��ته مثال خوبي 
باش��م و درب��اره يک مربي صحب��ت نکنم و هيچگاه اين مطلب 

را زير پا نگذارم.
وي ادام��ه  داد: البت��ه در زندگي مطلب مهمي که ياد گرفته ام اين 
است که ديد بي تفاوتي نسبت به مسائلي که تفاوت ايجاد نمي کند 
داشته باشم و همين طور سعي کنم درباره مسائلي که نمي توانم 

آنها را کنترل کنم بي تفاوت باشم.
فعلافقطبهسلامتيدوستمفرگوسنفکرميکنم ���

کي روش ادامه  داد: وقتي مي پرس��يد آيا از ش��رايط رضايت داريد 
و همه چيز خوب اس��ت مي خواهم درباره اين صحبت کنم که 
س��لامتي مهم ترين مطلب اس��ت. در حال  حاضر مس��اله اي که 
براي من تفاوت ايجاد مي کند و باعث مي شود در فکر فرو بروم 
سلامتي دوستم آلکس فرگوسن است. اميدوارم او بهبودي سريع 
و خوبي داش��ته باش��د. نوع جنگيدن فرگوس��ن با اين بيماري را 
تحس��ين مي کنم و حمايت خانواده  وي نيز س��تودني است. البته 

امروز خبرهاي خوبي داريم که حال او بهتر شده است.
سالاستدربارههيچمربيايحرفنزدهام ���۷

کي روش درباره آماده سازي تيم   ملي گفت : حالا بايد درباره روند 
آماده سازي تيم   ملي صحبت کنيم و اين به اين معني نيست که 
بخواهيم درباره مربيان يا باشگاه ها حرف بزنيم. به اين دليل که 
در هفت سال گذشته من به هيچ دليل اين کار را انجام ندادم. در 
گذش��ته و در اين هفت س��ال من هيچ گاه درباره عملکرد مربيان 
باش��گاه ها حرف��ي نزده ام و در مس��يري ک��ه تحصيل کرده و پا 

گذاشته ام ياد گرفته ام که هيچ گاه اين کار را انجام ندهم.
ليگبرتربهخاطرتيمهايآسياييتعطيلشدنهتيمملي ���

کي روش افزود: بياييد با واقعيت روبرو شويم. اگر ليگ امسال در 
تاريخ هفتم ارديبهشت ماه به پايان رسيد و فينال جام حذفي هم 
در آن تاريخ برگزار شد، فشردگي برنامه ليگ به دليل برگزاري 
تيم هاي ملي بود، شما بفرماييد آيا اين درست است يا نه اما من 
فکر نمي کنم اين گونه باش��د. ليگ، هفتم ارديبهش��ت ماه تمام 
شد فقط به اين دليل که باشگاه هايي که در ليگ قهرمانان آسيا 
هس��تند فقط تمرکز خود را روي اين مس��ابقات بگذارند. ليگ در 
آن تاريخ تمام شد براي اين که تمام بازيکنان تمرکز خود را روي 

راند يک شانزدهم نهايي ليگ قهرمانان آسيا بگذارند. مطمئنا اين 
کار ب��راي تيم   مل��ي صورت نگرفت. اين ها واقعيت ها و حقايقي 
است که با آن روبرو هستيم. متاسفانه AFC با درخواست بنده و 
فدراسيون فوتبال موافقت نکرد ولي اگر قرار بود اين گونه باشد 
بهتر بود ليگ را سه هفته  بعد ادامه  مي داديم تا اين قدر فشردگي 

در ليگ ايجاد نشود.
س��رمربي تيم   ملي ادامه  داد: من ش��خصا موافق اين امر نيستم و 
اين ها حقايقي است که ما با آن روبرو هستيم. متاسفانه با شرايط 
دش��واري روبرو هس��تيم و اين ش��رايط به گونه اي نيس��ت که ما 
مربيان يا باش��گاه ها بخواهيم در مورد آن تصميم گيري کنيم. 
تصميمي که گرفته ش��د اين بود که ليگ هفتم ارديبهش��ت ماه 
براي آزاد بودن باش��گاه ها در ليگ قهرمانان آس��يا تعطيل شود و 
حقيقت اين بود که برنامه اي که گفته بودند براي تيم   ملي است 

براي باشگاه ها بود.
باعثلطمهخوردنبهآمادهس�ازيتيمهايآس�يايي ���AFC

ميشود
سرمربي تيم   ملي با کنايه ادامه  داد: البته شايد من اشتباه مي کنم 
زيرا تنها ۳۷ سال سابقه فوتبال دارم و فقط چهار جام جهاني را 

تجربه کرده ام. اعتقاد من اين است که بازيکناني که در ليگ هاي 
آفريقايي و آس��يايي بازي مي کنند نياز به آماده س��ازي ويژه تري 
دارند ولي احتمالا من اش��تباه مي کنم. مس��بب اين اتفاقات هم 
AFC اس��ت زيرا باعث لطمه خوردن به آماده س��ازي تيم هاي 
آس��يايي مي ش��ود. مخصوصا در سالي که منتهي به جام جهاني 
مي ش��ود. اين س��وال را بايد از AFC بپرس��يد. شما يک جنتلمن 
ايراني در AFC داريد که نايب رييس AFC اس��ت. ش��ما بايد از 
ايشان بپرسيد که چرا AFC چنين برنامه اي را براي ليگ قهرمانان 

آسيا برنامه ريزي کرد.
منبرنامهميدهموليبقيهازآنسودميبرند ���

سرمربي پرتغالي تيم   ملي،  اضافه کرد: احتمالا اين درست است 
که کنفدراسيون فوتبال آسيا اين تفکر را دارد که بازيکنان ايران، 
عربس��تان و ديگر تيم ها به همان تعداد روزها براي آمادگي نياز 
دارند که بازيکنان تيم هايي مثل  اسپانيا و پرتغال که بازيکنانشان 
در تيم هايي همچون رئال مادريد، بارس��لونا و منچس��تر بازي 
مي کنن��د. بازيکن��ان ما که در ليگمان مقاب��ل نفت تهران بازي 
مي کنن��د، به همان س��طح از آمادگ��ي احتياج دارند که بازيکنان 
کشورهاي ديگر مقابل تيم هاي اروپايي بازي مي کنند. در پنجره 

بازي هاي دوس��تانه اي که گذش��ت پنج تيم آس��يايي که به جام 
جهاني صعود کردند ۱۰ بازي انجام دادند که تنها نتيجه  مثبت آن 
يک پيروزي براي ايران بود و در ۹ بازي ديگر نتايج خوبي گرفته 
نشد اما هنوز AFC اعتقاد دارد که اين سطح آماده سازي کافي 
است. چرا نبايد خوشحال باشم؟ من خيلي خوشحال هستم. آيا 
مقصر بنده هستم يا آيا وظيفه بنده بود؟ من وقتي اشتباه مي کنم 
خوشحال نيستم. وقتي تصميم اشتباه مي گيرم خيلي ناراضي و 
ناخشنود هستم زيرا وظيفه من خدمت به تيم   ملي و فوتبال ايران 
است. هر بار که اشتباه مي کنم نمي توانم شب بخوابم. مسئوليت 
من اين نيست و من خيلي خوشحالم. هنوز اشتهايم سر جايش 
است. سلامت هستم و شوخ طبعي من بيشتر از گذشته است. من 
فقط از اين ناراحت مي شوم که از من استفاده مي کنند تا برنامه 
مدوني براي آماده س��ازي تيم   ملي آماده کنيم و بعد من کارم را 
براي آماده س��ازي انجام مي دهم و بقيه از منفعت آن اس��تفاده 
مي کنند و برنامه کامل براي آنها مي شود. اگر شما يک ماه کار 
کنيد و حقوق شما را به شخص ديگري بدهند چه احساسي پيدا 

مي کنيد؟ اين احساسي است که من الان دارم.
دربازيکامپيوتريپسرمنهمميتوانداسپانياراشکست ���

دهد
کي روش افزود: اعتقاد من اين اس��ت که در چهار س��ال گذش��ته 
پيشرفت بسيار خوبي داشتيم. جام جهاني تورنمنت بسيار سطح 
بالاي��ي اس��ت و ۹۹ درص��د افرادي ک��ه درباره تيم   ملي صحبت 
مي کنند، هيچ گاه در مقابل  اسپانيا و در اين سطح بازي نکردند و 
تجربه آن را ندارند. من پرتغال و رئال مادريد و منچستر را تمرين 
دادم. واقعيت اين است که سرعت آن بازي ها با سرعت ليگ ما 
متفاوت اس��ت اما زماني که رئال مادريد را از تلويزيون مي بينيد 
که آن هم فقط مي توانيد نيمي از زمين را ببينيد شايد فکر کنيد 
که سرعت بازي بسيار کم است. رئال مادريد يا  اسپانيا را بايد در 
آن ۱۰۰ متر ببينيد. متاسفانه در تلويزيون يا بازي هاي کامپيوتري 
پس��ر من هم مي تواند گاهي اوقات بارس��لونا و  اسپانيا را شکست 

دهد. من هم ديروز در بازي کامپيوتري مقابل  اسپانيا باختم.
او در پايان گفت: هيچ کس��ي در فوتبال ايران دلس��وزتر از من 
براي باش��گاه ها نبود. دو س��ال پيش تقويم کنفدراسيون فوتبال 
آسيا براي مسابقات ليگ قهرمانان آسيا را مطالعه کردم و سعي 
کردم از منافع باش��گاه ها دفاع کنم. هيچ کس��ي پيش از من اين 
کار را انجام نداد. بار ديگر تکرار مي کنم که مسبب اين اتفاقات 
 AFC است چون زير سلطه ديکتاتوري مسئولان اداري AFC

قرار گرفته ايم؛ ديکتاتوري که آنها به راه انداخته اند.

کي روش: از »جنتلمن« ايراني AFC درباره برنامه ليگ قهرمانان بپرسيد

زير سلطه AFC هستيم

مديرعامل آبفاي استان اصفهان در جلسه هم انديشي با اصحاب رسانه خبر داد:

گذرازتابستان سخت با مديريت مصرف بهينه آب ميسر است 

براي فرگوسن بايد قهرمان شويمکنايه سنگين پيکه به هافبک رئال توافق مانچيني با تيم ملي ايتاليا
روبرت��و مانچيني با فدراس��يون فوتبال 
ايتالي��ا ب��راي حض��ور روي نيمکت تيم 
ملي به توافق رس��يده اس��ت. در طول 
چند هفته اخير، مذاکراتي بين مانچيني 
و فدراسيون فوتبال ايتاليا در جريان بوده 

و شنيده ها حاکي از ان است که پيشنهاد حقوق ۵ ميليون يورويي 
به مانچو و دس��تيارانش ارائه ش��ده اس��ت. با اين حال، گاتزتا دلو 
اس��پورت مدعي ش��ده که مانچو شخصا ۲ ميليون يورو دستمزد 
خواهد گرفت و بر سر اين موضوع به توافق رسيده است. با اين 
وجود، انتخاب مانچيني هنوز تاييد نشده است. زنيت در حال حاضر 
تمايلي به جدايي مانچيني ندارد و در آن سو، فدراسيون ايتاليا قصد 
ندارد رقمي براي آزادس��ازي مانچو پرداخت کند. مانچيني قصد 

دارد استعفا دهد و سپس توافقش را رسما اعلام کند.

لب خواني انجام شده توسط متخصصين 
نشان مي دهد که پيکه در اواسط ديدار 
ال کلاسيکو، کنايه تندي به کاسميرو 
زده اس��ت. دو تي��م رئ��ال و بارس��ا روز 
يکشنبه در نوکمپ به مصاف يکديگر 

رفتند که اين بازي با تساوي ۲-۲ به پايان رسيد. داوري ديدار 
با جنجال هاي بسياري همراه بود. حال لب خواني از پيکه نشان 

مي دهد که پس از اخراج، او به شدت عصباني بوده است.
مدافع بارس��ا خطاب به کاس��ميرو در جريان بازي مي گويد:»تو 
مي تواني هر خطايي دوست داري انجام دهي زيرا کارت نخواهي 
گرفت.« کاسميرو از اين جمله پيکه برانگيخته شد و واکنش 
تندي به مدافع بارسا نشان داد. اين اتفاقات پس از درگيري پيکه 

و ناچو در بين دو نيمه در رختکن بارسا اتفاق افتاد.

خوان ماتا، هافبک منچستريونايتد معتقد 
است که يونايتد براي سرالکس فرگوسن 
بايد قهرمان جام حذفي ش��ود. فرگوسن 
چن��د روز قبل ب��ه علت خونريزي مغزي 
به بيمارس��تان منتقل ش��د و تحت عمل 

جراح��ي ق��رار گرف��ت. او صب��ح ديروز به ه��وش آمد و فعلا تحت 
مراقبت هاي ش��ديد اس��ت. در حالي که يونايتد روز نوزدهم مي در 
فينال جام حذفي انگليس به مصاف چلسي خواهد رفت، ماتا از هم 
تيمي هايش خواست براي فرگوسن قهرمان اين جام شوند. خوان 
ماتا گفت: اين شرايط تاثير بسياري روي منچستريونايتد داشته و 
همانطور که مي توانيد تصور کنيد، همه ما متحد هس��تيم و براي 
اينکه سر الکس که زودتر ريکاوري کند و بهتر شود مي جنگيم. او 

شخصيت بسيار برجسته و ويژه اي در چند روز اخير بوده است.

مديرعامل ش��رکت آب و فاضلاب اس��تان اصفهان در جلسه 
هم انديشي اصحاب رسانه و مسئولان درباره مصرف بهينه 
و صرفه جويي آب گفت: از روز ۲۲ ارديبهشت ماه امکان ثبت 
درخواس��ت متقاضيان لوازم کاهنده مصرف آب با س��امانه 

۱۵۲۲ شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان وجود دارد . 
مهندس هاشم اميني در پاسخ به يکي از خبرنگاران که عرضه 
رايگان لوازم کاهنده به مردم تاثير بسزايي در مصرف صحيح 
آب داردعنوان کرد: طبق مصوبه مجلس در شوراي اسلامي در 
س��ال۹۵ ش��رکت آب و فاضلاب مي تواند هر مش��ترکي که 
متقاض��ي لوازم کاهنده مصرف باش��د اي��ن تجهيزات را در 
اختيار مشترک قرار دهد و سپس به صورت اقساطي بر روي 
قب��وض ،به��اي آن را دريافت کند چرا که طبق قانون، آبفا تا 
درب منازل ارائه دهنده خدمات مي باش��د وهزينه تاسيسات 
داخل منزل به عهده مالک مي باشد بدين ترتيب از اقدامات 
اين ش��رکت در راس��تاي کمک به صرفه جويي آب توس��ط 
ش��هروندان اين اس��ت که از ۲۲ ارديبهشت ماه هر مشترکي 
تقاض��اي نصب لوازم کاهنده مصرف دارد مي تواند ش��ماره 
شناسه قبض خود را به سامانه ۱۵۲۲ پيامک کند تا شرکت 
آبف��ا ب��راي اي��ن امر اقدام کرده و مبلغ به تدريج بر قبض آب 

محاسبه مي شود.
مهندس هاشم اميني با بيان اينکه امسال در شرايط ويژه اي به 
لحاظ اقليمي قرار داريم، اظهار داشت: تغييرات اقليمي باعث 
کاه��ش بارش ه��اي جامد و بارش هاي منجر به روان آب ها 
ش��ده اس��ت.اين در حاليست که بارش هايي موثر هستند که 
بيش از ۱۰ ميليمتر باش��ند هر چند که بارش هاي اخير هم 

بي تاثير در افزايش آبدهي منابع نبوده است 
وي افزود: عدم بارش هاي موثر در حوزه فلات مرکزي موجب 
کاهش منابع آبي شده است و در نتيجه در حوزه کشاورزي، 
شرب و صنعت دچار تنش آبي شده ايم.بدين ترتيب در بخش 
شرب تصميم بر اين گرفته شد تا با رويکرد اصلاحات ابزاري 

و رفتاري بتوانيم سازگار با منابع دراختيار از تبعات بحران کم 
آبي در استان کم کنيم .

مديرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان ابراز داشت: 
امروزه به جاي واژه صرفه جويي در مصرف آب، س��ازگاري 
کاربرد دارد و بر همين اساس کارگروه سازگاري با کم آبي در 
اصفهان به عنوان نخستين استان به منظور تبديل تهديدات 
کم آبي به فرصت تبديل شده است. وي با بيان اينکه بررسي 
رفتار روزمره مصرفي افراد نشان مي دهد امکان صرفه جويي 
در مصرف آب وجود دارد، تاکيد کرد: بر اين اساس با متوجه 
ک��ردن م��ردم در ارتباط با کمبود منابع آبي بايد در اين زمينه 
فرهنگ س��ازي کنيم.که در اين راس��تا ش��رکت آبفا استان 
اصفهان با اقدامات فرهنگي گس��ترده ايي که در دس��تور کار 
قرار داده است توانست موفق شود که ۸۶ درصد مشترکين 
آب را مطابق با الگو مصرف کنند اما با اين وجود بايد مباني 

فرهنگ سازي مصرف بهينه در جامعه جدي گرفته شود
مهندس اميني نهادينه کردن مصرف بهينه آب را در جامعه 
مس��تلزم آموزش کودکان ونوجوانان دانس��ت وخاطرنشان 
ساخت:از ابتداي سال تحصيلي ۹۶ تاکنون تا ۱۴ ارديبهشت 
ماه س��ال جاري بيش از ۱۷ هزار دانش آموز در اصفهان در 
مح��ل خان��ه فرهنگ آب تحت آم��وزش مصرف بهينه آب 
قرار گرفتند و اين رويکرد از زمان تاسيس خانه فرهنگ آب 
در اصفهان که تنها اس��تاني هس��ت که داراي چنين مرکزي 
هست آغاز شده که مطمنا بي تاثير در فرهنگ سازي مصرف 
صحيح آب در بين آينده سازان کشور نبوده است.هرچند که 
در حال حاضردر زمينه فرهنگ س��ازي کاهش مصرف آب 

هنوز از بسياري از کشورهاي دنيا عقب هستيم.
وي با بيان اينکه فرهنگسازي در زمينه تغيير رفتارپيرامون 
مص��رف بهين��ه آب درجامعه ضروري اس��ت، گفت: نيازمند 
آم��وزش در زمين��ه اصلاحات رفت��اري مانند نحوه صحيح 
مصرف آب توسط مشترکان و همچنين معرفي لوازم کاهنده 
مصرف آب هستيم که بمنظور آشنايي هر چه بيشتر و گسترده 
تر مردم از چگونگي اصلاحات رفتاري و ابزاري که در نهايت 
منجر به مصرف بهينه آب شود از ابتداي ارديبهشت ماه بيش 
از ۳۰۰ نفر از مروجين مصرف بهينه آب با حضور در محلات 
ونقاط مختلف شهر با توزيع بروشورهايي که به خوبي نحوه 
رفتار صحيح مصرف آب وتاثيرات استفاده از ابزار کاهنده را 
دربردارد مردم را به مصرف درس��ت آب راهنمايي مي کنند 
که بررس��ي هاي صورت گرفته بيانگر اين مس��ئله بوده که 
چنين فرايندي بس��يارموثر در ترويج مصرف صحيح آب در 

بين مردم بسيار واقع شده است.


